
 

    
Hej! 
 
I går eftermiddag (onsdag) mottog vi bud från Teknikarbetsgivarna samt Innovations- och 
Kemiarbetsgivarna (fd. Industri- och Kemigruppen). Jag uppfattar det som att deras förslag till 
överenskommelse är representativt för alla arbetsgivarorganisationer inom industrin.  
 
Det är bra att arbetsgivarsidan nu kommit med ett bud så att vi kan sätta igång förhandlingarna på allvar. 
När jag granskar deras förslag kan jag snabbt konstatera att vi är en bra bit ifrån varandra. De föreslår ett 
löneavtal med ett totalt värde på 4,5 % över tre år. Unionens krav är ett löneutrymme på 2,8 % under tolv 
månader. Det är självklart att vi inte kan acceptera detta bud. 
 
Även om vi i nuläget har en lång väg att vandra är det positivt att arbetsgivarna inom industrin i sitt bud 
öppnar upp för diskussioner rörande vårt krav på avsättning till pension med rätt till delpensionering; en 
form av arbetstidsförkortning i ett livslångt perspektiv. Tjänstemän på svensk arbetsmarknad arbetar längre 
och längre, och denna trend lär hålla i sig. För att kunna finansiera våra välfärdssystem så är detta också en 
förutsättning i och med att vi lever längre och längre. Det är viktigt att Unionens medlemmar ska må bra på 
och av arbetet, och inte blir utslitna i förtid. Vissa vill gå i delpension för att varva ner eller för att kunna 
jobba längre medan de som vill fortsätta jobba fullt ut får ett tillskott till ålderspensionen. Det är en 
individuell lösning med valfrihet. 
En bra lösning för Unionens medlemmar i denna fråga är en förutsättning för att vi ska kunna träffa ett 

längre avtal. 
 
Nu är det åter till förhandlingsborden. Vår målsättning är alltid det bästa för Unionens medlemmar. Vi är väl 
förberedda och vi kommer att kämpa hårt. 
 
Fortsättning följer… 
 
Med vänliga hälsningar 
 
Niklas Hjert 
Förhandlingschef Unionen 

 

 

 


